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Referat - kontaktudvalg for Plejecenter Rønnebærparken 

Dato og tidspunkt: Tirsdag d. 21. januar kl. 10.00-12.00  

Sted: Rønnebærparken 

Deltagere: Ole (frivillig), Leif (frivillig), Bette (leder), Hanne (ældrerådet) Louise (medarbejder),  

Fraværende:   

Mødeleder: Bette 

Referent:  Bette Balschmidt 

  

1. Godkendelse af dagsorden og referat 
Referat fra sidst samt dagsorden er godkendt 

2. Information fra udvalgets medlemmer 
Teamleder:  
Økonomi 

- Fælleskassen er ved udgangen af december på 15.820,94 kroner. 
- Vi har pt. 4 ledige boliger.  
- Vi har ansat 2 nye nattevagter pga. opnormering – Det positive var at vi fik over 

30 ansøgere, ikke alle var kvalificerede, men rigtig mange var. 
- Der er blevet sat hegn op rundt om Rønnebærparken, hvilket vi er rigtig glade for. 

Bette vil undersøge om vi kan få sat en ringeklokke på, på ydersiden af lågen, så 
beboere og andre der har været ude og gerne vil ind igen, men ikke selv kan åbne 
lågen, har mulighed for at komme i kontakt med personalet. 

- Det drøftes at de to frivilligmedarbejdere, har valgt at de fremadrettet kun er 1 i 
funktionen. Tilbagemeldingerne er at dette fungerer rigtig godt.  

Ældrerådet:  

- Hanne oplyser at hun sammen med politikere, resten af ældrerådet, og 
repræsentanter fra OK-fonden skal på ekskursion ud for at kigge på mulige 
fremtidige løsninger vedr. plejeboliger. De skal besøge plejecentre på sjælland. 

- Herefter skal der afholdes en workshop d. 30. januar hvor der skal arbejdes 
videre med de gode ideer.  

Frivillig: 

- Det fungerer godt med 1 person i frivilligfunktionen.  
- Ole fortæller at han har søgt om §18 midlerne, og oplyser at foreningen har 

modtaget 7000 kroner, til glæde for beboerne.  

Pårørende og Beboer:  

- Der mangler en pårørende- og en beboerrepræsentant (det aftales at vi indkalder 
til valg til juni) hvor vi kan håbe på at der er flyttet nye beboere ind i de 4 tomme 
boliger. Se evt. 
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Medarbejder: 

Deltog de første 30 minutter, havde herefter vejledermøde med de andre vejledere. Hun 
oplyser at det går rigtig godt i Rønnebærparken fra et medarbejderperspektiv. 

3. Fremtidige møder  
 

21.1.2025 

2.5.2025 

18.8.2025 

11.11.2025 

(alle dage kl. 10-12). 

 

4. Evt 
Vi har drøftet forretningsordenen og rejst spørgsmålet om, hvorvidt det reelt er i 
beboernes interesse at deltage i valg til kontaktudvalg og møder, særligt i lyset af, at de 
skærpede kriterier for plejeboliger betyder, at beboerne generelt er dårligere fungerende. 
Vi vurderer, at det er vigtigt at give de beboere, der ønsker det, mulighed for at deltage, 
men vi foreslår, at det ikke nødvendigvis skal være et krav, at der vælges en 
beboerrepræsentant for hver påbegyndt 20 lejligheder. Hanne vil tage disse overvejelser 
med tilbage til ældrerådet for videre drøftelse.  
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